
Protokół nr 6/23 

 z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego nr 22 „Knieja” w Trzciance z 

dnia 18-07-2023 

Uczestnicy Posiedzenia: 

Kazimierz Stefański – Prezes Zarządu 

Sławomir Piszel – V-ce Prezes Koła 

Wojciech Warnkowski – Skarbnik Koła 

Paweł Różycki – Sekretarz Koła 

Patryk Sołtysiak  - V-ce Łowczy Koła  

Krzysztof Rogusz -Gospodarz Łowiska   

 

Podczas Posiedzenia ustalono co następuje: 

 

1. Prezes Zarządu przywitał przybyłych Członków Zarządu. 

2. Zebranie miało charakter organizacyjny poruszono aktualne sprawy.  

3. Omówienie spraw związanych z zagospodarowaniem łowiska  

- Kol. Patryk Sołtysiak przedstawił zapotrzebowanie na zakup ambon i drabin. Ustalono że 

ambony i drabiny zostaną zakupione w tartaku w Grabuwnie. Prezes zobowiązał się zapytać o 

możliwość transportu przez firmę kol. J. Jaworskiego . 

- Ustalono Kwotę i formę rozliczania pracy gospodarzy 22.80 zł /h. 

- omówiono zasadę gospodarowania paliwem do kos i pił spalinowych. Gospodarze     

zobowiązani są do zakupu paliwa za własne pieniądze. Zakup potwierdzony fakturą będzie 

zwracany przez księgową. 

- podjęto decyzje o zakupie niezbędnego sprzętu do prac w łowisku na początek będzie to 

kosa spalinowa.  

- podjęto decyzję formie utylizacji części starych ambon na cele własne gospodarzy w celu 

rekompensaty poniesionych z tego tytułu kosztów. Część ambon ma trafić na strzelnicę w 

formie opału na ogniska. 

 

4. Kol. Sławomir Piszel przedstawił aktualną sytuację programu dopłat unijnych. 

Firma prowadząca spawy kołowe wypowiedziała nam umowę w związku z tym kolega S. Pszel  

szukał innej firmy która by się podjęła prowadzenia spraw koła. Po prezentacji  dwóch firm 

zarząd podjął decyzję o wyborze firmy Pana Wiktora Kawśniewskiego  Agrodorodoradca z 

Wałcza. 

5. Wybór kandydatów do zarządu strzelnicy. 

 

Sanocki Karol 

Stefański Kazimierz  

Warnkowski Wojciech  

Zakrzewska Paulina  

Ziółkowski Jędrzej  

 



6. Przedstawienie wniosków złożonych o przyjęcie do naszego koła i wysłuchanie ich 

wnioskodawców. 

- Po wysłuchaniu wszystkich kandydatów zarząd podjął decyzję o przyjęciu kandydatów na: 

 Dominik Bednarek   -  Staż 

 Łukasz Knap  - Rezydent  

 Daniel Zborowski - Rezydent 

 

  

 

Protokół sporządził 


